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Desse møtte:  

Anne Karin, Elin, Unni, Roy Åge og Knut Oddvar.  

 

Sak 1. Aktivitetsledere.  

I sammenheng med prosjektet aktivitetsledere gjennom kommunen så kom det frå dei at dei 

ønska å ruste opp sandvolleyballbanen og ha noken aktivitetar der.  Idrettslaget er positiv til 

dette og Runa er leiar for dette.  

 

Sak 2. Referatsaker 

Skuter er kjøpt inn og mi fekk inn 15000 frå spleis.  Mi venter på svar frå Sparebanken Sør 

om tilskudd på denne.  Roy Åge he ansvaret og he den heime hos seg nå.  

Anne Karin meldte oss på ein konkurranse og mi vant ein enkel sporleggar. Mi måtte kun 

betale frakt for den.  

 

Sak 3. Klatreklubb og festival 

Knut og Marie he vore i Oslo og hatt møte med Fri Flyt.  

Dei blei invitert til Stryn på festival som gjester av Fri Flyt.  Der er det kurs som trengs for å 

kunne drive med klatring.  Dei ønsker dekt reise av idrettslaget, det andre blir sponsa. 

Utgifter til dette bør inn i budsjettet som skal vedtas på årsmøtet.  

 

Sak 4. Regnskap 

Revidert regnskap ført av Unni Løken er lagt fram til styret og godkjent.  

 

Sak 4. Budsjett 

Forslag til budsjett blei enstemmig vedtatt.  

 

 



Unni Løken 

Referent 


